
 

 

Wij hebben hierbij een korte toelichting, de brief spitst zich toe op de verkeerssituatie in 

Blokzijl. Hier is, zoals u allen weet, al jarenlang een situatie waarbij de verkeersslagader 

overbelast is. Door deze flessenhals gaan veel verschillende soorten verkeersbewegingen 

met alle gevolgen van dien. 

 

De VVD fractie is op de hoogte van het onderzoek naar een ontsluitingsweg langs Blokzijl, 

maar zelfs wanneer wordt besloten een ontsluitingsweg aan te leggen zal dit nog enkele 

jaren duren tot deze daadwerkelijk geopend is. 

 

Derhalve willen wij voor de tussenliggende periode met de raad in gesprek over tijdelijke 

mogelijkheden voor dit probleem.  Onze fractie heeft hierover een motie in voorbereiding. 

Het lijkt ons goed om dit op korte termijn in een bredere context met de raad te bespreken. 

 

 
 


